

Parent Coordinator News



Honor. Excellence. Curiosity. Celebration

September 20, 2017

“By all these lovely tokens, September days are here, with summer’s best of weather and autumn’s best of cheer.”

**Hello,
September!**

Be In The Know

- There is no school tomorrow 9/21 and Friday 9/22 in observance of Rosh Hashanah. School will resume on Monday.
- Save the Date! Meet the Teacher Night is on Thursday September 28th from 4:30 p.m.– 7:30 p.m. Rather than a traditional Parent-Teacher Conference, this is a chance to learn about what will be expected of your child in his or her classes this year. Our uniform company will be in attendance.
- Picture day for all students in grades 6-11 is Friday, October 13th. All students must be in a East-West uniform.
- Our next PTA meeting is Saturday October 14th at 10:00 a.m.

Dear Parent Coordinator,

My daughter just started 6th grade and she’s having a hard time making friends. I don’t know how to support her. Help!

Sincerely,
Outgoing Mom

Dear Outgoing Mom,

Middle School is a big transition for all students. Encourage your daughter to sit with her peers at lunch and converse. After-School clubs will begin next month. She should sign up for as many clubs as she can. That’s a great way to make friends!

Take Care,
PC



- Thank you to all of our parents who attended our first *First Friday* and Tea and Talk with our Principal Mr. Cromer. The first Friday of every month our families are invited to observe their child's class, take a peak into our classrooms and see what we are learning from 8:00 a.m.– 9:15 a.m. Immediately following First Friday at 9:15 a.m. you have the opportunity to have Tea and Talk with our Principal. We hope to see you at our next First Friday on October 6th.
- Huge shout out to Ms. Marinos, Student Government and all of our teachers and staff who made Summer Bridge a success in August. Our incoming students had a fun filled day with activities and a delicious lunch that was provided by our amazing PTA. Thank you everyone for an amazing day.
- East-West are you readdy???!!!!!! Student Government presents our annual **COLOR WAR** on Thursday, October 5th. The event will run the entire school day, so students do not need their book bags, but must carry their ID cards. Each grade has been assigned a color to wear for the event; some may even wish to apply face paint to show more spirit, of course with parental permission. The day will begin in the auditorium before students are escorted to Kissena Park, located at the corner of Colden and Oak. There, students will participate in a variety of athletic activities. We are asking all students to bring their own lunch and any snacks. No beverages are permitted as our generous PTA has secured a donation of water. We will return to the school by 2:15 for dismissal. We look forward to an exciting and spirited day and invite and welcome parents to the field to cheer on the students. Go East-west!
- Mrs. Rhi will take a group of students and parents to march in the Korean Day Parade on Saturday, October 7th and then have lunch. The bus will depart school at 9:15 and return at 2:30 for dismissal from the front of the school. Permission slips have gone out. Thank you Mrs. Rhi for organizing this for our students and families.
- You are able to download Microsoft software from <https://studentoffice.net/>, at no cost, on up to five of your family's computers and five of your family's tablets, smart phones, or other mobile devices. Much of this software has education-specific content that supports our students' academic improvement. In addition, familiarity with these tools will help students be prepared for college and careers. Please take advantage of this wonderful opportunity!
- Join our PTA and team East-West to participate in the Making Strides Against Breast Cancer walk, Sunday, October 15, 2017. The walk will take place in Flushing Meadows Corona Park from 8:00 a.m.– 12:00 p.m. This is a wonderful opportunity to stand together and walk for a meaningful cause. We encourage you to donate even if you can't attend the walk. For more information on how to donate, please email our PTA at ptaboard1617@ewsis.org

Have a Wonderful Weekend,

Maggie Schnall

Parent Coordinator



榮譽, 卓越, 好奇心, 慶典

2017年9月20日

“有這些可愛的標記，感到九月的日子來臨了，它有夏天最好的天氣和秋天最好的歡呼。”

需要知道的：

- 由於9月21日星期四和9月22日星期五是猶太新年，學校放假兩天。9月25日星期一，恢復正常上學。
- 請保留這一天！9月28日下午4點半至7點半，請來參加見老師之夜跟老師見面，另外校服公司將會來學校。
- 所有6-11年級學生在10月13日星期五拍學生照。所有學生必須穿東西方校服。
- 我們的下一個家長會將於10月14日星期六上午10點舉行。

Hello, September!

親愛的家長協調員：

我的女兒剛剛開始6年級，她很難交朋友。我不知道怎麼幫助她。請幫我！

家長敬上！

親愛的家長：

升上中學是學生的過渡期。鼓勵你的女兒和同學一起午餐和和交談。課外活動將於下個月開始。她應該盡可能參加多些課外活動。這是一個很好的交友方式

請保重, 家長協調員敬上



- 感謝各位家長上週參加了第一個星期五父母日與我們的Cromer校長談話。 每個月的第一個星期五是父母日，上午八點開始至九點四十五分，歡迎各家長進入您們孩子的教室，來觀察他們正在學習什麼。另外更有機會與我們的校長“邊談邊飲茶”，希望在10月6日的第一個星期五父母日見你。
- **Marinos**老師，您很棒，各老師和工作人員，以及學生會學生在八月份成功舉行了新生歡迎會。各新學生有一個充滿歡樂和活動的一天，及享受了由家長教師會提供的美味午餐。感謝大家有這個美好的一天。
- 學生們準備好參加我們的**COLOR WARS**嗎？?!!!!!!!學生會於十月五日（星期四）舉辦一年一度這活動。該活動將是整個上課日，所以學生不需要他們的書包，但必須攜帶學生證。每個年級學生穿不同的顏色，有家長的許可，有些甚至可能會用臉漆來表現出更多的精神。這一天學生們在禮堂集合，然後去**Colden**和**Oak**角處的**Kissena**公園進行參加各種運動活動。我們要求所有學生自帶午餐和小吃。他們不允許攜帶自己的飲料，因為我們慷慨的家長教師會將會提供水。我們將在2點15分之前回到學校解散放學。我們期待著一個令人興奮和激動的一天，並邀請和歡迎家長到現場為學生們歡呼。努力東西方！
- 十月七日星期六，**Rhi**老師將帶領一群學生和家長前往韓國日遊行，然後吃午餐。巴士將於九點一五分離開學校，並於二時三十分返校。許可信已經派發了，感謝**Rhi**老師為我們的學生和家庭舉辦這活動。
- 您可以免費從<https://studentoffice.net/>下載Microsoft軟件，最多五台家庭電腦和五個家庭平板電腦，智能手機或其他手提電腦。該軟件中的大部分內容具有教育特定的內容，可支持學生的學業進步。此外，熟悉這些工具將有助於學生為大學和職業做好準備。請利用這個好機會！
- 加入我們的家長教師會和東西方團隊，參加2017年10月15日星期日的推廣防乳腺癌步行。步行將於上午8時正至中午12時在法拉盛**Meadows Corona**公園舉行。這是一個很好的機會，站在一起，進行這一個有意義的活動。即使你不能參加步行，我們希望您捐款。有關如何捐款的更多信息，請發送電子郵件家長教師會至ptaboard1617@ewsis.org

祝您有一個愉快的週末

Schnall 女士

家長協調員